
BUHM/S'l'1{1/, MIASTA KLUCZBORKA 
województwo opolskie 

ST.0003.7.2019.KK Kluczbork, dnia 31.10.20 l 9r. 

Pan Piotr Rewienko 

Radny 

Rady Miejskiej w Kluczborku 

dot. interpelacji złożonej przez Radnego Rady Miejskiej w Kluczborku. 

W związku z interpelacją złożoną w dniu 28 października 20 l 9r. w sprawie 

przeprowadzenia audytu w zakresie prawidłowości oświetlenia przejść dla pieszych 

zlokalizowanych na terenie miasta Kluczborka, informuję co następuje. 

l/Oświetlenie przejścia dla pieszych przy ul. Ossowskiego zostało sfinansowane przez 

inwestora obiektu handlowego. 

2/Opracowane na zlecenie Ministerstwa Infrastruktury wytyczne organizacji bezpiecznego 

ruchu pieszych pn. ,,Wytyczne prawidłowego oświetlenia przejść dla pieszych" zostały 

przez Gminę Kluczbork zastosowane przy realizacji nowych inwestycji drogowych przy ul. 

Sikorskiego przy ul. Fabrycznej w Kluczborku. Do dnia dzisiejszego nie zostało 

przebudowane żadne istniejące oświetlenie przejścia dla pieszych. W budżecie gminy 

Kluczbork na 20 l 9r. me zostały przewidziane środki finansowe na przebudowę 

oświetlenia przejść dla pieszych. 

3/W Wieloletniej Prognozie Finansowej przewidziano realizację zadania pn. ,,Modernizacja 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Kluczbork" na lata 2021-2025, przy łącznych 

nakładach finansowych w wysokości 15.000.000,00zł. 

Do wiadomości: 

Pan Janusz Kędzia 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kluczborku 


